
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 140
I forlængelse af udvalget behandling af Grundnotat om GMO majs MON
87427, jf. MOF alm. del - bilag 37 bedes ministeren oplyse, om man har bedt
EMEA om en vurdering og redegøre for, om det ikke i denne sag kunne have
været relevant at bede om EMEA’s vurdering.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 10. september 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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